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Årsmøteprotokoll 
Årsmøte Melhus rotaryklubb 11 desember 2017 
 

1. Godkjenning av innkalling og referent 
På tross av noe kort innkalling, godkjente årsmøtet innkallingen på forslag fra 
presidenten.  
Sekretæren ble valgt til å skrive referat fra årsmøte. 
 

2. Årsmelding 
Styret gjennomgikk den fremlagte årsmelding. Årsmeldingen er vedlagt denne 
protokoll. 
Det ble gjort en endring av årsmeldingen etter ønske fra medlemmene. Endringen 
besto i å liste opp de medlemmene som ble utnevnt til æresmedlemmer i løpet av 
dette rotaryåret. 
 

3. Regnskap 
Kasserer la frem regnskapet som var godkjent av revisor Harald med noen mindre 
kommentarer. Revisor forklarte at det har vært et krav fra bidragsytere i Rotary at 
det skulle opprettes egen konto for bidraget derfra. Derfor inneholder regnskapet 
dette året en ny konto som ikke er brukt før. 
Harald forklarte at det er opprettet et eget budsjett og bilagsoppfølging av Gravråk 
prosjektet, etter krav fra rotary distriktet. 
Det ble besluttet at regnskapet ikke skulle legges på nettstedet sammen med 
årsmeldingen.   
 

4. Valg 
Presidenten forklarte at forberedelsene til valget har vært utfordrende. Med liten 
medlemsmasse, og utstrakt gjenbruk av medlemmer i alle posisjoner i styret. De to 
sidte presidentene har begge gått to år hver, og presidenten føler at to perioder er 
nok for hver person.  
Styret trenger derfor mer tid tiul å finne de neste tillitsvalgte for kommende år. 
Trond gjorde oppmerksom på at nye tilitsvalgte må innmeldes i Medlemsnett før 
nyttår for at distriktet skal ha tilgang til disse personene.    
 

5. Eventuelt 
Ingen saker var innmeldt til møtet. Møtet ble avsluttet med hyggelig prat, og Torgeir 
bidro med en morsom historie fra julehandelen.  
 

 
Trond Nielsen 
Sekretær og referent. 



 
 

Årsberetning 
 
Melhus Rotaryklubb har gjennomført rotaryåret 2016-2017. Styret oppsummerer året slik.  
 

1. Møter 
Klubben gjennomfører møter hver 14. dag slik vi har gjort i mange år. Møtene er i stor 
grad dokumentert på vår hjemmeside.  
Mange av møtene har hatt tema knyttet til ‘Historiske Melhus’, bl.a. om jernutvinning og 
om landheving i distriktet. Vi har også gjennomført noen eksterne møter. Oppmøte har 
ikke endret seg de siste årene. 
 

2. Prosjekter 
Årets store prosjekt har vært Gravråk filmen med tilhørende utstilling Melhustorget i juni 
2017. 
 

a. Gravråkfilmen ble ferdig i siste øyeblikk før den skulle brukes i utstilling. Firma 
Arkicon i Bergen produserte filmen for oss, og Merete Henriksen hos NTNU var 
faglig samarbeidspartner for Arkicon. 
Vi startet med besøk hos Arkicon i Bergen i november 2016 hvor vi hadde med 
Merete Henriksen. Der ble både tekniske, innholdsmessige og økonomiske 
forhold avklart.  
Både pris og levering ble i henhold til avtalen vi hadde.  
Samarbeidet med NTNU har vært meget godt, og vi har fått mye støtte i arbeidet. 
Harald har gjort en meget viktig jobb med dokumentasjon og prosjektoppfølging 
gjennom hele perioden. 
 

b. Utstilling i Melhustorget ble gjennomført med åpning 6. juni. Godt oppmøte mye 
takket være markedsføring gjennom Sagauka, som vi hadde et fint samarbeid 
med.  
I tillegg til visning av filmen innledet vi også et samarbeid med Melhus Historielag 
som deltok med utstilling. 
 

c. Prosjektet ble presentert på årets distriktskonferanse i Rotary distrikt 2275, og ble 
hedret som ‘Årets prosjekt’ i distriktet.  
 

d. Melhusringen ble frigitt for salg dette året, og klubben har solgt noen eksemplarer. 
Samarbeidet med gullsmeden fungerer godt. 
 

e. Det ble oppretter en egen hjemmeside for Melhusringen på adressen 
melhusringen.no der informasjon om ringen finnes, og det kan opprettes kontakt 
med klubben. 
 

f. Klubbens medlemmer har også engasjert seg utenom klubbens egne prosjekter. 
Torgeir sitt engasjement i pilegrimsarbeidet kan nevnes. 
 

3. Sosialt 
Inngående presidentskifte for året ble gjennomført hjemme hos Knut 1. junli 2016. Og 
det ble gjennomført lutfiskaften med Guvernør besøk slik tradisjonen er blitt.  
Presidentskifte 30. juli 2017 ble en stor opplevelse med busstur til Orkelbogen, 
overnatting og sosialt samvær. Her ble det også utdelt Paul Harris Fellow til Harald Vik 
og disse av medlemmene ble utnevnt til æresmedlemmer: 
Geir Krogh Albertsen 



Åsmund Snøfugl 
Harald Vik 
Kåre Vikvald 
På grunn av noen tekniske utfordringer, ble Morten Gunnes og Trond Nielsen hedret 
med hederlig omtale istedenfor øresmedlemskap. 
 
 

4. Økonomi 
Økonomien har vært preget av stort økonomisk engasjement i utvikling av Gravråk 
filmen.  
Vi har hatt mange bidragsytere, og må spesielt nevne Melhus Kommune som har vært 
svert velvillig. De har bidratt både til produksjon av filmen, og til å dekke kostnader for 
utstillingen. 
Klubben hadde budsjettert med en betydelig sum fra egen beholdning som tilskudd til 
produksjon, og selv om ikke alle kostnader er endelig, ser det ut som anslaget på om lag 
100.000 blir omtrent riktig. Se også regnskapet som presenteres samtidig med denne 
årsmelding. 
 

5. Styret 
Årets styre har bestått av  
Knut Olsen, president Trond Nielsen, sekretær Morten Gunnes leder programkomite.  
Harald Vik, prosjektkoordinator Willy Fjorden, kasserer Kåre Vikvald, past president. 
 

6. Avslutning 
Gravråkfilmen har vært et stort løft for klubben. Samtidig har det engasjert medlemmene, 
og gitt klubben god markedsføring i lokalmiljøet. Vi tror det vil føre til flere medlemmer.  
Styret takker medlemmene for innsatsen i året, og for kommende rotaryår planlegger 
klubben å dra nytte av alt det gode arbeidet som er gjort, og sørge for at filmen blir 
spredd og brukt.  
 

 
For Melhus rotaryklubb 
 
Knut Olsen 
President 


